
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 6. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 33
Vil ministeren redegøre for, hvordan de tidligere støtteordninger for henholdsvis andels-
boligforeninger opført med offentlig støtte og andelsboligforeninger med offentlig garanti 
fungerede og blev anvendt før afskaffelsen? Vil ministeren desuden oplyse, hvad de 
årlige statslige udgifter var til de to ordninger, samt hvad baggrunden var for at fjerne 
støtteordningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sigurd.agersnap@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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